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Styrelsemöte

Datum:  2012 10 20

Plats:  Övre Tådås 13

Närvarande:

Tove Lindtveit
Hans Alter
Arly Jacobsen
Ove Berntsson

Frånvarande:

Thor Petersen, meddelat  f rånvaro
Josef ine Lundgren

Före styrelsemötet  gick styrelsen runt  med områdessamordnare och
besiktade de diken som skall grävas under hösten.

Närvarande samordnare var: Bengt  Hansson, Jan Olausson och Peter Norin.

De som hade t id erbjöds at t  närvara vid styrelsemötet .

§1 Beslöts at t  bjuda in alla som är akt iva i föreningen t ill en enklare julfest  i
början av december.

§2 Bengt  tog upp at t  det  fort farande är komplicerat  at t   läsa hemsidan.

Styrelsen kunde inte diskutera hemsidans ut formning särskilt  väl då Thor ej
var närvarand.

§3 Tove redogjorde för ekonomin.

Bara 27000 kr av fakturerade 41300 kr har inte betalas i t id. Tove skickar ut
påminnelser.

Arly upplyste om, ef ter diskussion med mäklare, at t  de vill ha uppgif ter f rån
föreningen om en säljare har skulder t ill f öreningen. Om så är fallet  kan de
reglera dessa vid köpet .

§4 Beslöts at t  nollställa en vat tenavläsning vid en försäljning pga gamla
felakt igheter.
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§5 Reningsverket .

Inga förändringar på lutningen har regist rerat .

Föreningen har köpt  och skall montera  lukt fällor, för at t  på så sät t  se om det
går at t  få bukt  med luktproblemen.

 

§6 Vägar.

Under dagens rundvandring med områdessamordnarna konstaterades at t  det
är för blöt t  at t  påbörja arbetet  med dikesgrävning.

Det  myckna regnandet  har get  skador på vägarna i form av bl.a pot tpål.
Styrelsen önskar at t  det  går at t  åtgärda med ideell kraf t .

Arly meddelade at t  et t  avtal nu är tecknat  med Rutgersson om övrigt
vägunderhåll. (vinterväghållning, dikesklippning).

§7 Konstaterades  at t  det  fort farande saknas områdesansvarig för Mit t
Tådås.

§8 Diskuterades at t  bygga et t  mindre kallförråd vid Midsommarängen.

§9 Hans meddelade at t  han inte tänker sammankalla t rädgruppen i höst , då
det  fort farande f inns röjningar som inte är gjorda, och bör göras innan ny
översyn kan ske.

§10 Nyt t  styrelsemöte den ????????????????

Vid protokollet :                                                         Justeras

Hans Alter                                                                   Arly Jacobsen
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